

## Protokoll

### Närvarande:

#### Ledamöter

Anne Sjökvist (HRF)  
Anita Odell (OCD-föreningen)  
Louise Lindström (DHRS)  
Sara Shamloo Ekblad (SRF)

#### Tjänstepersoner

Kajsa Rydergård, kulturförvaltningen, sekreterare  
Robert Blomqvist, Stockholms stadsarkiv  
Fredrik Linder, avdelningschef Museer och konst (punkt 4)  
Skrivtolkar från Stockholmstolkarna

#### Förhinder

Gunilla Göran, ordförande (Reumatikerföreningen Stockholm)  
Maria Modig (SRF, av sagt)  
Maya Berggren

#### Tidpunkt:

2022-11-29 kl 14-15.30

#### Plats:

Digitalt via Zoom

### 1. Val av justerare

Louise Lindström valdes att tillsammans med Anne Sjökvist justera protokollet.

### 2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

### 3. Föregående protokoll

Inga synpunkter på föregående protokoll.

### 4. Rådet träffar Fredrik Linder, avdelningschef för Museer och konst

Fredrik Linder berättade om avdelningen Museer och konsts verksamheter och ansvarsområden. Fredrik Linder berättade också om den stundande flytten av Medeltidsmuseet, från Helgeandsholmen till Börshuset i Gamla stan.

Anita Odell frågade om det finns en risk att flytten drar ut på tiden. Fredrik Linder svarade att de har en plan för olika scenarier. Bland annat kommer de att fortsätta med digitala visningar, som det har varit ett stort intresse för under och efter pandemin.

Louise Lindström framförde att det är viktigt att dokumentera de nuvarande museilokalerna. Fredrik Linder svarade att museet kommer att dokumenteras väldigt ingående med olika metoder.

Louise Lindström framförde också synpunkter på den fysiska tillgängligheten till nuvarande Nobelmuseet i Börshuset. Fredrik Linder svarade att frågan om tillgänglighet är högt prioriterad i dialogen med fastighetskontoret. Man följer till exempel med stort intresse arbetet vid Dramatens huvudentré.

Anne Sjökvist framförde att rådet gärna är med i processen längre fram, och gärna bjuder in projektchefen Lin Annerbäck till något av rådets möten.

Sara frågade om Stadsmuseets filmade visningar är syntolkade. Fredrik Linder svarade att de inte är det.

### **5.Synpunkter på lokalen och handlingarnas tillgänglighet**

Det fungerar bra med skrivtolkning i Zoom.

### **6.Uppföljningsfrågor**

Rådet har fått ta del av ett material som beskriver projektet med att tillgängliggöra de litterära skyltarna. Rådet är intresserade av appen som kommer att lanseras, och skulle gärna vilja testa och lämna feedback på den när den har lanserats.

Rådet framförde att det vore bra att komplettera de litterära skyltarna med punktskrift. Kajsa Rydergård tar med sig frågan till projektledaren Rebecka Medici.

### **7.Inkomna remisser**

Inga remisser har kommit in sedan senaste mötet.

### **8.Ärenden till kulturnämndens sammanträde den 15 november**

Rådet diskuterade ärendet om upprustning av Stadsbiblioteket. Rådet följer frågan och ser positivt på att rådets nämns i tjänsteutlåtandet.

Anita Odell frågade om ärendet om Hartwicksa huset, och om det skulle det vara möjligt för Brukarföreningen i Stockholm att få lokaler i Hartwickska huset. Kajsa Rydergård tar med frågan tillbaka till handläggaren.

Rådet ser positivt på att Rädda Barnen föreslås få stöd för att bedriva verksamhet i Tensta Träff.

Rådet framhöll att studieförbundens verksamhet är väldigt viktig för funktionshinderorganisationerna.

Om stödet till Potato Potato säger funktionshinderrådet att den fysiska tillgängligheten i lokalen kan förbättras, och att de saknar något om tillgänglighet i tjänsteutlåtandet.

Louise Lindström påminner om att funktionshinderperspektivet behöver uppmärksammas mer i beslutsunderlagen.

#### **9. Pågående ombyggnadsprojekt**

- Stadsbiblioteket
- Medeltidsmuseet

#### **10. Övriga frågor**

- Kajsa Rydergård informerade om att den nya organisationen för funktionshindersråden nu är beslutad av KF.

Anne Sjökvist  
Ordförande

Louise Lindström  
Ledamot

#### **Bilagor**

Inga bilagor